

陳樹渠紀念中學

Chan Shu Kui Memorial School

COPY

學校通告編號：S16/17~179

中西史科~參觀「香港文化博物館」

敬啟者：本校將為中二級學生舉辦校外參觀活動。詳情如下：

活動日期	2017年7月5日(星期三)		
活動地點	香港文化博物館 (新界沙田文林路一號) 參觀「八代帝居—故宮養心殿文物展」		
集合時間	上午 10 時 30 分	地點	學校羅馬廣場
解散時間	下午 1 時 30 分		沙田港鐵站
費 用	學生「資助」資格		繳費方法
	全費		於 6 月 23 日前帶備已增 值的八達通到總務處繳交 費用
	領取學生資助半額津貼或有經濟困難者		
	領取學生資助全額津貼或綜合援助者		
費用			
負責老師	楊華老師、黃文瀚老師		
備 註	學生可自費參觀「羅浮宮的創想—從皇宮到博物館的八百年」展覽		

如有查詢，請致電 2380 0241 與負責老師聯絡。

請 貴子弟於 6 月 23 日或以前透過「家校通系統」回覆，以便辦理及備案。

此致
貴家長

2017年6月20日



署理校長 徐思明 啟

回條

中西史科~參觀「香港文化博物館」

敬覆者：有關 貴校通告（編號 S16/17~179）內容，業已知悉，本人同意敝子弟參與是項活動。

此致
陳樹渠紀念中學校長

學生姓名：_____

家長姓名：_____

班 別：_____ 班 號：_____

簽 署：_____

請於 2017 年 6 月 23 日或以前透過「家校通系統」回覆

2017 年 ____ 月 ____ 日

陳樹渠紀念中學

Chan Shu Kui Memorial School

Circular no.S1617-179

20 June, 2017

To: Parents of 2A & 2E

Chinese History and History Subject Outing - Visiting the Hong Kong Heritage Museum

The school has arranged for students of S.2 to visit the Hong Kong Heritage Museum. Details are as follows:

Date	5 th July, 2017 (Wednesday)		
Venue	Hong Kong Heritage Museum (1 Man Lam Road, Sha Tin, New Territories) Visiting "Hall of Mental Cultivation of The Palace Museum – Imperial Residence of Eight Emperors" (entry fee exempted with guided tour service provided)		
Time of Assembly	10:30 a.m.	Venue	Amphitheatre
Time of Dismissal	1:30 p.m.		Sha Tin MTR Station
Fee	Assistance Scheme for Students		Fee
	Not receiving any subsidy / assistance		\$16
	Currently receiving - Half grant under School Textbook Assistance Scheme (STAS-HALF) or has financial difficulties		\$8
	Currently receiving - Full grant under School Textbook Assistance Scheme (STAS-Full) or "Comprehensive Social Security Assistance"		\$4
			Method of Payment
Please pay the fee using an Octopus card at the General Office before 23 rd June			
Teachers in charge	Mr. YEUNG Wah and Ms. WONG Man Hoi		
Remark	Students may also visit the "Inventing le Louvre: From Palace to Museum over 800 Years" exhibition at their own expenses		

For enquiries, please contact the teachers in charge at 2380 0241.

Please reply through the "School Comm System" on or before 23rd June, 2017. Thank you for your attention.



(Signature)
CHUI Sze Ming
Acting Principal

Reply Slip

Chinese History/ History Activity - Visiting the Hong Kong Heritage Museum

To: The Principal, Chan Shu Kui Memorial School

Circular no. S1617-179 has been read and understood. I agree to let my child join the above activity.

Name of student: _____

Name of parent: _____

Class: _____ Class no.: _____

Signature: _____

Please reply to this circular through "School Comm System" on or before 23 June 2017.

Date: _____